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Koosolekut juhatas: Martin Pedak 

Protokollis: Vahur Jurs 

Osalesid komisjoni liikmed: Vahur Jurs, Janek Hoffmann, Alo Ainomäe, Jiri Tintera, Mart 

Toots, Aigar Lepp 

Kutsutud külalised: Eve Kallas, Jarno Laur, Ulvi Viilvere 

 

 

M. Pedak avas koosoleku, kinnitati järgmine päevakord: 

 

1) arengukava ja eelarvestrateegia muudatused 

2) info ja muud küsimused 

 

  



Otsused ja eriarvamused 

 

1) arengukava ja eelarvestrateegia muudatused 

Jarno Laur tutvustab teemat. Arutelu. Põhjalikumalt arutatakse investeeringuid. 

 

Jiri Tintera lahkus koosolekult 16.20 

Alo Ainomäe lahkus koosolekult 16.30 

 

 

Ettepanekud: 

1. Eraldada kergliiklusteedele igal aastal vähemalt 200 tuhat eurot (100 asemel). 

2. Lisada reana Vahi piirkonna avalik hoone (avatud noorte keskus) 

3. Vallavalitsusel planeerida läbi Tabivere lasteaia liiklusskeemi lahendused võttes 

arvesse kõrval asuvaid valla kinnistuid sh. jalakäija, kergliiklus, sõidutee ning parkla. 

 

 

Otsus: 

Komisjon võtab info teadmiseks 

 

2) Info ja muud küsimused 

M. Pedak tegi ettepaneku eraldi koosolekuks eelneva punkti arutelul tekkinud veevärgiga 

seotud küsimuste kohta seoses Äksis Rüütlimäe ja Karjamõisa tee piirkonnaaga ning Eralas 

seoses planeeritava Jõgeva mnt äärse survekanalisatsiooniga. Koosoleku aeg täpsustub. 

 

 

 

/Protokollile kirjutavad alla koosoleku juhataja ja protokollija digitaalselt. / 


